
Protokół Nr 52/14
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 3 czerwca 2014 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, Plac Kościuszki 1, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 13.40.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski -Przewodniczący Komisji Finansów
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka

na lata 2014-2018.
4. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał protokół pod głosowanie.
Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz wraz z autopoprawką.
Radny S.Sawicki zapytał czy 108 tys. zł. z przeznaczeniem dla Ośrodka Pomocy Społecznej
w Sokółce na asystenta rodziny, ile z tego będzie opłaconych etatów.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił że jest to na wynagrodzenie i pochodne i chyba 2,5
etatu.
Radny S.Sawicki zapytał czy w tym roku będzie remontowany dach nad Punktem Pomocy
Rodzinie w Sokółce.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że od roku dokumentacja jest przepychana pomiędzy
projektantem a konserwatorem zabytków. Nakazano badanie tynków, dachu i elewacji. Takie
badanie wykonuje tylko kilka osób w kraju więc zwróciliśmy się z prośba aby mógł to
wykonać projektant.
Radny S.Sawicki zapytał czy wszystkie wydatki i rozliczenia związane z kinem są już
zakończone?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że zostało tylko zasadzić trawę i krzewy. Mamy teraz
miesiąc na rozliczenie całej inwestycji.



Radny S.Sawicki zapytał jaka jest obowiązująca norma świetlna, na przykład na ul. Witosa są
stawiane 2 słupy na odcinku 30 metrów.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że wychodzi to z projektu, który jest uzgodniony,
jedyne co możemy zmienić to żarówkę.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę, że trzeba było to wykonać przed ustawieniem lamp i
zatwierdzeniem projektu.
Radny S.Sawicki zapytał dlaczego tak drogo wyniesie nas budowajacuzzi na basenie.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że użyteczność publiczna jest bardzo droga, musimy
usadowić to wszystko w stropie. Dodatkowo nie może to być uzdatniane tą sama woda co z
basenu.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Finansów 4 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wydali opinię pozytywną do
projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2014-2018 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz wraz z autopoprawką.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Finansów jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Wolne wnioski
W wolnych wnioskach radni poruszyli sprawę ponownej zmiany właściciela spółki zza Euro
Sokółka oraz powołania nowego Dyrektora w Miejskim Przedsiębiorstwie Wodociągów i
Kanalizacji Spółka z 0.0.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Piotr Kułakowski


